
Folketingets Sundhedsudvalg har den 28. juli 2010 stillet følgende spørgsmål 
nr. 751 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares
foreløbigt. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 751:
’’Har vi scannere stående, der ikke er i brug? ”

Svar:
Jeg har bedt Region Hovedstaden om oplysninger til brug for besvarelsen af 
spørgsmålet. 

Regionen har oplyst, at regionen ikke har nogen scannere, der ikke er i brug. 
Videre har regionen oplyst, at der i foråret/sommeren 2010 i dagspressen var 
fokus på en indkøbt MR-scanner til kardiologisk laboratorium på Rigshospita-
let, hvor der det fortløbne år er udført de nødvendige anlægsmæssige tilpas-
ninger for at kunne installere scanneren. Den omtalte MR-scanner 3 Tesla er 
leveret til kardiologisk laboratorium d. 31. august 2010 og forventes ibrugtaget 
umiddelbart herefter. 

Jeg kan henholde mig til regionens oplysninger.
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